
Møtereferat - 09.10.2023

Tilstede: Alle

Ris og ros

“Kan volvox slutte å stjele møbler?”
Vi tar det til oss.

“Kan ting bli lagt inn i kalenderen snart? Sånn små arrangement i tillegg til de store?”
Vi jobber med å få til en bra løsning, og tar til oss kritikken.

“Kanskje styret ikke burde åpenbart be medlemmer om å stjele lab sprit (narkotika).”
Vi tar kritikken til oss, det er også mulig å ta dette direkte med personene det gjelder.

“Mye klaging på kontoret på grunn av lite ros”
Vi kjenner oss ikke igjen i dette, men tar det til oss.

“Ris for at kaffi blei tom 12 på ein mandag. Burde bli krysseverdig for HS”
Vi beklager at det ble tomt, og ser på muligheter for å gi kryss

“Veldig fet nukleotid, men med fare for å være grammar-nazi: rettskriving anyone?
ITKG, Tohmas, stor bokstav etter punktum o.l. Pirking fra min side, men det gjør litt
vondt å lese. Kast nukmed”
Mediesjef tar til seg kritikken og skal sørge for bedre rettskriving i senere utgaver.

Prioriterte saker

1 Forventningsavklaringer



Det ble gitt forventningsavklaringer om møtekultur, referater, kontorvakter, uttalelser og bruk
av Discord.

2 Vedtak om V&A Allsidighet
V&A Allsidighet ønsker en vedtektsendring angående deres aktivitet.
Hovedstyret diskuterte og endret på forslagene.
Vi har omformulert første avsnitt, inkludert sosiale arrangementer i rammene, fjernet deler av
vedtaket fra 2022, og klarert retningslinjer om kommunikasjon og samarbeid mellom
Allsidighet og andre komitéer/undergrupper.

Vedtaket ble enstemmig vedtatt.

Vedtaket kan leses her:

Vedtak

Allsidighet skal arrangere ulike aktiviteter med fokus på sporter og fysisk helse, i tillegg til
diverse sosiale arrangementer med relevant tematikk. Hensikten skal være å inspirere og
aktivisere medlemsmassen ved å introdusere en rekke ulike aktiviteter.

Videre skal Allsidighet hovedsakelig holde seg til arrangementer som ikke arrangeres av
andre undergrupper og komiteer. Dersom gruppen ønsker å arrangere andre aktiviteter som
naturlig faller under en annen komite/undergruppe skal gruppen få til et samarbeid og/eller
holde dialog, i stedet for at Allsidighet arrangerer på egenhånd. Det skal være tydelig hvem
som samarbeider f.eks. Trollkom x Allsidighet. Inneholder aktivitetene et tema som naturlig
faller innunder Allsidighet, vil de kunne arrangere aktivitetene i denne sammenhengen.

Dette ble vedtatt av Hovedstyret i Volvox & Alkymisten 9. oktober 2023.

3 Komitéoppdateringer

● Leder:
○ Lagd QR kode til kontortilgang
○ Laget bergingsliste
○ NV-møte i løpet av uka
○ Møte med NITO skal planlegges
○ Lagd nytt medlemsinnmelding skjema

● Kasserer:
○ Allsidighet har fått innvilget 4000kr fra studentrådet NV
○ Trollkom har fått innvilget 3585kr til innkjøp av soveposer fra studentrådet

NVs velferdsmidler

● Nestleder:
○ Åre planlegges



○ Har hatt møte med Undergrupper
○ Var på UKEtog
○ Var på fagseminar om rus og seksuell trakassering

● Sekretær:
○ Meldeskjema-plakat
○ Var på UKEtog
○ Var på fagseminar om rus og seksuell trakassering
○ Booket kontor til storvask

● Faddersjef:
○ Legger inn navn og mailer til medlemmer

● Arrkom:
○ Møte med komitéen denne uken for rollefordeling og planlegging av julebord
○ Møte i morgen med Delta om vårarrangement

● Bedkom:
○ VIVO har blitt arrangert
○ Instituttbesøk hos IBI 9. November
○ Får stillingsutlysninger
○ Møte med HAV

● Nukleomedia:
○ Nukleotidende har blitt utgitt, etter problemer med trykkeriet
○ Skal effektivisere prosessen etter skrivekveld
○ Møte med komitéen på torsdag
○ Podcastepisode er spilt inn

● Kontorkom:
○ Har hatt kosekveld
○ Planlegger samarbeid med Skeiv&A om en Halloweenkveld

● Prokom:
○ Har hatt møte med komitéen
○ Opprettet TikTok-bruker

4 Undergruppeoppdateringer

- Bumblebeats: Skal ha generalforsamling torsdag 12.10. Har tatt inn fem nye
medlemmer. På generalforsamlingen skal det tas opp å opprette et nytt band.

- InVitro: IÅM
- Revyen: IÅM
- Shanglelauget: IÅM
- SkeiV&A: IÅM
- Spanskymisten: IÅM



- Trollkom: IÅM
- V&A Allsidighet: IÅM
- V&A Klatring: IÅM
- V&AIL: IÅM
- Vokalium: IÅM

Andre saker

Komitémedlemmer på Drive (Prosjef)
Det foreslås å lage en oversikt over komitémedlemmer på Drive, med navn og mail.
Leder jobber med en protokoll av databehandling.

Hedersmeldems-nominasjoner (Leder)
En lenke for å sende inn hedersmedlems-nominasjoner skal legges ut på V&As
nettside så snart som mulig.

Det diskuteres om Hovedstyret kan nominere hedersmedlemmer.
Argumenter mot er inhabilitet og interessekonflikter.

Det ble enstemmig vedtatt at medlemmer av Hovedstyret ikke kan sende inn
nominasjoner av hedersmedlemmer.

Frist for innsending av nominasjoner diskuteres.
Det ble enstemmig vedtatt at fristen for å sende inn nominasjoner er 12. november.

Kontortilgang (Leder)
Det foreslås endringer i vedtaket om kontorretningslinjer.
Endringene angår GDPR og hvem som kan få kontortilgang. Det foreslås at øvrige
medlemmer som har lagt inn en innsats for linjeforeningen kan få kontortilgang, i
tillegg til medlemmer av linjeforeningens komitéer og engasjerte medlemmer i
undergrupper.

Endringene blir enstemmig vedtatt.

Ressursbanken (Leder)
Det foreslås å få inn ressursbanken på nettsiden til V&A.



Kurs med SiT (Nestleder)
Det foreslås å organisere et kurs for medlemmer av V&A. Foreslått tematikk er
stressmestring, tidsstrukturering, jobbsøkerkurs osv.
Det ønskes en workshop i alkoholpolitikk for styret.

TV-aksjon (Nestleder)
Vi har blitt invitert til å delta i TV-aksjonen 22. oktober. Datoen krasjer med
Movember-aksjonen, og vi takker derfor nei til tilbudet.

Anonymt varslingssystem (Nestleder)
Det ønskes et anonymt varslingssystem. Det skal ses på muligheter til neste møte.

Det foreslås å få inn en ny tillitsvalgt for å skape et bredere tilbud. Mediesjef og
kontorkomleder stiller. Det stemmes anonymt og kontorkomleder blir tillitsvalgt.

Arrangementsregler (Nestleder)
Det foreslås å synliggjøre retningslinjer ved påmelding av arrangementer.

Økonomiansvarlige (Kasserer)
Alle informerer kasserer om hvem økonomiansvarlig i komiteene og undergruppene
er.

Eventuelt:
- [Sekretær] Sekretær planlegger ny storhandel.
- [Prosjef] Det ble myldret idéer til å forbedre V&As nettside. Forslag var å dele

ressurser inn i referater, dokumenter og meldeskjema, opprette et søkefelt,
koble til LinkedIn, gjøre det mulig å bytte språk, erstatte kategorier i
kalenderen med kommende arrangementer, og å bedre organisere
bedriftsinformasjonen.

- Det ønskes å lage en oversikt over vedtekter. Oversikten skal ligge på Drive.
- Styrebildetaking vil skje denne uken.


